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Ζωγράφου, 11.03.2018    

                                                                                                       Aρ. Πρωτ. 57  

 

 ΠΡΟΣ: 
 

- Τα μέλη της Δ.Ε της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. 
Α.Ε.Ι.  

- Προέδρους των Πρωτοβάθμιων 
Συλλόγων - Μελών της 
Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. Α.Ε.Ι. 

 

ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ 

 
ΤΟ ΔΙΗΜΕΡΟ ΤΩΝ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΕΩΝ ΚΑΙ ΕΠΑΦΩΝ ΤΗΣ Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. 

 
 ΓΙΑ ΤΟ ΕΙΔΙΚΟ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ 

 
7-8 ΜΑΡΤΙΟΥ 2018 

 
 Ολοκληρώθηκαν οι κινητοποιήσεις και οι επαφές της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙΠ. το διήμερο 7 και 

8 Μαρτίου αναφορικά με το μισθολόγιό μας.   

 Την Τετάρτη 7 Μαρτίου, τετραμελής αντιπροσωπία αποτελούμενη από τους 

συναδέλφους Λ.Αραχωβίτη, Δ. Λαμπράκη, Σπ. Ρίζο και Α. Σερτεδάκη, συναντήθηκε από 

κοινού με πενταμελή αντιπροσωπία της ΠΟΣΔΕΠ, με τους συμβούλους του Υπουργού 

Παιδείας κ.  Π. Κουλούρα και Ν. Τσαφταρίδη. Στη συζήτηση, η οποία είχε μοναδικό 

αντικείμενο το πανεπιστημιακό μισθολόγιο, αναφερθήκαμε στη σημαντική μείωση που 

έχουμε υποστεί στις καθαρές αποδοχές μας κυρίως όσοι έχουμε προϋπηρεσία μεγαλύτερη 

των 15 ετών. Επίσης, ζητήσαμε την άμεση εφαρμογή της απόφασης του ΣτΕ για την 

επαναφορά των μισθών μας στα επίπεδα του 2012. Τέλος,  εστιάσαμε και στον τρόπο που 

ψηφίστηκε η γνωστή τροπολογία του Σεπτεμβρίου με τη μισθολογική διαφορά με το 

Ε..Ε.Π., παρά τις σχετικές διαβεβαιώσεις που είχαν δοθεί. Από την πλευρά τους οι 

Σύμβουλοι του Υπουργείου αναληθώς  υποστήριξαν ότι ως Ομοσπονδία συμφωνήσαμε στο 

μισθολόγιο αυτό με το Γενικό Λογιστήριο και ότι λόγω της δημοσιονομικης κατάστασης 

δεν μπορεί να εφαρμοστεί στην παρούσα φάση η απόφαση του ΣτΕ. Η συνάντηση 

ολοκληρώθηκε αφού τονίσαμε ότι θεωρούμε απαράδεκτο το γεγονός ότι η πολιτική ηγεσία 

του Υπουργείου αρνείται να συναντήσει τις δυο από τις τρεις Ομοσπονδίες των 
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Πανεπιστημίων παρόλο που εγκαίρως είχαν ενημερώσει σχετικά. Συνεπώς με την πράξη 

αυτή εκφράστηκε και η πολιτική βούληση του Υπουργείου για μη επίλυση του 

μισθολογικου προβλήματος. 

 Αντιστοίχως, την ίδια ημέρα ο Σ.ΕΔΙ.Π Α.Π.Θ. προέβη την Τετάρτη 7/3/2018 και 

την Πέμπτη 8/3/18  σε 3-ωρες στάσεις εργασίας και συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο 

κτίριο Διοίκησης του Πανεπιστημίου κατά τη διάρκεια της οποίας δημοσιοποίησε τα 

αιτήματά του στην ακαδημαϊκή κοινότητα και στους δημοσιογράφους για την εφαρμογή 

των αποφάσεων του ΣτΕ και τη νομοθέτηση ενός νέου μισθολογίου που θα αποκαθιστά τις 

αδικίες, και θα διασφαλίζει την αύξηση της χρηματοδότησης των πανεπιστημίων και την 

προκήρυξη νέων θέσεων προσωπικού. Ακολούθησε παράσταση του Προεδρείου του 

Διοικητικού Συμβούλιου του Συλλόγου αποτελούμενο από τον πρόεδρο της ομοσπονδίας 

και πρόεδρο του συλλόγου του ΑΠΘ Νίκο Παραλυκίδη καθώς και τον Γ.Γ του συλλόγου 

και μέλος της Δ.Ε της ομοσπονδίας Νίκο Πασχαλούδη  στο γραφείο του 

Πρωθυπουργού στη Θεσσαλονίκη. Η αντιπροσωπεία συναντήθηκε με τη διευθύντρια 

του Γραφείου του Πρωθυπουργού κα Νοτοπούλου και τους συνεργάτες της. Η συνάντηση 

διεξήχθη σε καλό κλίμα και τα μέλη του Δ.Σ εξέθεσαν το πρόβλημα της υποβάθμισης των 

μισθών των μελών Ε.ΔΙ.Π με τις συνεχείς μειώσεις, τη μη συμμόρφωση με την απόφαση 

του ΣτΕ για αποκατάσταση των αποδοχών μας και της υποχρηματοδότησης και 

υποστελέχωσης των πανεπιστημίων. Προτείναμε να  μην υπάρχουν ανισότητες  και 

διακρίσεις μεταξύ κλάδων του Διδακτικού Προσωπικού των Πανεπιστημίων (ΕΔΙΠ-ΕΕΠ) 

και μάλιστα των ιδίων τυπικών και ουσιαστικών προσόντων. 

Απαιτήσαμε την ενιαία οικονομική αντιμετώπιση των κλάδων ΕΔΙΠ-ΕΕΠ (Ενιαίο Επίδομα 

Διδασκαλίας και Έρευνας) καθώς και να μην  καταβληθούν τα αναδρομικά από τη 

διαφορά των μισθών. 

Η κα Νοτοπούλου αναγνώρισε το δίκαιο των αιτημάτων μας για αποκατάσταση των 

αδικιών του μισθολογίου, χωρίς όμως να υπάρξει δέσμευση ή διαφαινόμενη πρόθεση για 

έμπρακτη αποδοχή και διόρθωσή τους από την κυβέρνηση σε εφαρμογή της απόφασης 

του ΣτΕ. 
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 Την Πέμπτη 8 Μαρτίου πραγματοποιήθηκε συνάντηση εκπροσώπων της 

Ομοσπονδίας ( Λ. Αραχωβίτη,  Γρ. Γρηγοριάδη, Αγγ. Δουκέλη, Δημ. Λαμπράκη,  Γ. 

Μητροφάνη) και μελών Ε.ΔΙ.Π από το Ε.Μ.Π και το Ε.Κ.Π.Α., με τον Δντή του Γραφείου 

του Αναπλ. Υπουργού Οικονομικών κ. Γ. Χουλιαράκη. 

  Κατά τη συνάντηση , η οποία διήρκησε περισσότερο από μία ώρα, τέθηκε το ζήτημα 

τόσο της εφαρμογής της απόφασης του ΣτΕ αναφορικά με την αντισυνταγματικότητα των 

περικοπών στο πανεπιστημιακό μισθολόγιο το 2012, όσο και τα προβλήματα που 

ανέκυψαν με το νέο ειδικό μισθολόγιο για τον κλάδο μας. Ειδικότερα, εκτέθηκαν 

ενδεικτικά στατιστικά στοιχεία για το ύψος των περικοπών που έχουμε υποστεί ακόμη και 

μετά την τροπολογία του Σεπτεμβρίου,  επισημάνθηκε η αναντιστοιχία με το μισθολόγιο 

άλλων κατηγοριών προσωπικού ίδιων προσόντων και αναλύθηκε το θεσμικό προφίλ του 

κλάδου σε σχέση με τα επιμέρους μισθολόγια που το αποτελούσαν έως το 2016, ενώ 

επισημάνθηκε και το πρόβλημα της επιστροφής αναδρομικών εξαιτίας του γεγονότος ότι 

στην περίπτωσή μας κατά τη μετάβαση από το ενιαίο στο ειδικό μισθολόγιο δεν 

προβλέφθηκε η προσωπική διαφορά.  

 Από την πλευρά του ο κ. Ρουσσάκης ανέφερε ότι αν και η κυβέρνηση αναγνωρίζει το 

πρόβλημα και την υποχρέωση που έχει η Πολιτεία  να συμμορφώνεται με τις δικαστικές 

αποφάσεις, προς το παρόν δεν υπάρχει δημοσιονομικός χώρος για την εφαρμογή της 

απόφασης ΣτΕ δεδομένου ότι απαιτείται μόνο για το ύψος των αναδρομικών 1,2 δις. ευρώ. 

Ωστόσο, φάνηκε να κατανοεί το πρόβλημα με το μισθολόγιό μας, και τα επιμέρους δομικά 

του προβλήματα, και δεσμεύτηκε να το μελετήσει άμεσα, δεδομένου ότι ανέλαβε 

πρόσφατα καθήκοντα, ενώ ζήτησε επιπλέον στοιχεία.  

 Η Ομοσπονδία δεσμεύτηκε να αποστείλει άμεσα υπόμνημα με τα στοιχεία που 

ζητήθηκαν αναφορικά με το μισθολόγιο αλλά και με  το θεσμικό πλαίσιο που από το 2012 

έως και σήμερα διέπει τον κλάδο μας.       

Για την Εκτελεστική Γραμματεία της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. Α.Ε.Ι. 

                      Ο Πρόεδρος 

 

Ο Γ. Γραμματέας 

 

Νίκος Παραλυκίδης Ιωάννης Μητροφάνης 
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